



When to Keep Your Child Home from School

Illness	What to do?
Chickenpox	Keep child home until they have no new sores for 24 hours AND all sores are dried and crusted. **During an outbreak of chickenpox, children who are <u>NOT</u> vaccinated for chickenpox (Varicella) and have been in close contact with someone sick with the infection will not be allowed at school for 21 days after they were last exposed to chickenpox, even if they are not sick.
Diarrhea that cannot be controlled and/or with a fever.	Keep child at home.
Fever with temperature 100° or higher and not feeling well enough to participate in class.	Keep child home until fever-free for 24 hours <u>without</u> using fever-reducing medicine such as Motrin or Tylenol.
Flu-like symptoms with fever, chills, sore throat, runny nose, muscle aches, tiredness; may also have vomiting and diarrhea.	Keep child home until symptoms are gone.
Head lice	If lice are first found at school, child may stay until end of the day but may not return until treated and all live lice are gone.
Impetigo	Keep child home until 24 hours after antibiotics have been started.
MRSA	Keep child home if sore is draining and cannot be covered with a clean, dry bandage. Keep child home if they cannot keep from picking at sore.
Rash	Keep child home until seen by a doctor and treated if needed. The school may request a doctor's note to return to school.
Strep throat	Keep child home until 24 hours after antibiotics have been started.
Pink eye with discharge	Keep child home until seen by a doctor and 24 hours after first dose of medicine, if prescribed.
Ringworm	If ringworm is first found at school, child may stay until end of the day if it can be covered. Child may not return until treatment has been started. Area must remain covered until completely healed.
Scabies	Child must stay home until after treatment is started.
Vomiting 2 or more times within 24 hours	Keep child home until able to tolerate regular diet.

Reference: American Academy of Pediatrics (2009) Managing Infectious Disease in Child Care and Schools, second edition

يجب إبقاء الطالب في المنزل في الحالات التالية

المرض	الإجراءات (ماذا تفعل؟)
الجدري	بقاء الطالب في المنزل لغاية عدم وجود تقرحات جديدة لمدة 24 ساعة وحتى تجف جميع القروح وتقرش. ** لن يسمح للأطفال الذين لم يتم تلقيحهم بجدري الماء والذين على اتصال وثيق مع شخص مصاب بالجدري الحضور إلى المدرسة لمدة 21 يوماً، حتى لو لم يكنوا مصابين .
الإسهال الذي لا يمكن السيطرة عليه و / أو مع الحمى.	يجب على الطالب البقاء في المنزل
حمى مع درجة حرارة 100 درجة أو أعلى وعدم شعور الطالب القدرة على المشاركة في الصف.	بقاء الطالب في المنزل لمدة 24 ساعة بدون حمى وبدون استخدام الأدوية التي تحد من الحمى مثل موترين أو تايلينول.
أعراض تشبه الانفلونزا مع حمى، قشعريرة، التهاب الحلق وسيلان الأنف، وآلام في العضلات، والتعب، أو القيء والإسهال.	بقاء الطالب في المنزل حتى تزول العوارض.
قمل الرأس	إذا تم العثور على القمل في المدرسة، قد يبقى الطالب في المدرسة حتى نهاية الدوام ولكن لن يسمح له بالعودة حتى يعالج القمل بالكامل.
الحصص الجلدي	بقاء الطالب في المنزل لغاية 24 ساعة بعد أخذ المضادات الحيوية.
MRSA العنقودية الذهبية المقاومة للمتسليين	بقاء الطالب في المنزل إذا كانت القرحة تنزف وإذا لن يتمكنوا من عدم لمس القرحة.
طفح جلدي	بقاء الطالب في المنزل حتى يقوم بزيارة الطبيب. قد تطلب المدرسة رسالة من الطبيب تؤكد سماح الطالب العودة إلى المدرسة.
البكتيريا العقدية (الحلق)	البقاء في المنزل لمدة 24 ساعة بعد العلاج بالمضاد الحيوي.
التهاب ملتحمة (العين الوردية)	البقاء في المنزل حتى زيارة الطبيب وبعد 24 ساعة من أول جرعة دواء.
القوباء الحلقية (الثعلبية)	البقاء في المنزل لمدة 24 ساعة بعد العلاج بالمضاد الحيوي.
الجرب	بقاء في المنزل حتى يتم العلاج نهائياً.
القيء مرتان أو أكثر لمدة 24 ساعة	بقاء في المنزل لغاية زوال الحالة.